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A critical figure in twentieth-century century literature and philosophy, Jean-Paul
Sartre changed the course of critical thought, and claimed a new, important role for
the intellectual. Christine Daigle sets Sartre’s thought in context, and considers a
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number of key ideas in detail, charting their impact and continuing influence,
including: Sartre’s theories of consciousness, being and freedom as outlined in Being
and Nothingness and other texts the ethics of authenticity and absolute responsibility
concrete relations, sexual relationships and gender difference, focusing on the
significance of the alienating look of the Other the social and political role of the
author the legacy of Sartre’s theories and their relationship to structuralism and
philosophy of mind. Introducing both literary and philosophical texts by Sartre, this
volume makes Sartre’s ideas newly accessible to students of literary and cultural
studies as well as to students of continental philosophy and French.
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-----------------------------
非常清晰有帮助的导读，逐步展开不断重复。但是比起前面意识啊自由啊甚至伦理学部
分的展开程度，最后辩证理性批判的部分根本相当于没讲……

-----------------------------
其实不是这个版本。

-----------------------------
不自知的情况下看了导读萨特的英文原版

-----------------------------
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书评

此书是Routledge critical
thinker系列的其中一本，没想到这么快Sartre的中文版也面世了。可以说从这套丛书面
世前就机缘巧合的开始关注了。当时编辑正在紧锣密鼓招募译员，并在豆瓣向万友征集
关于“为什么需要导读”的看法。我当时第一反应是觉得有这个问法都点逗，因为...  

-----------------------------
我觉得这本书很通俗，我一个基本上没有哲学史基础的人，读完收获还是很大的。对萨
特、对他本人及其承前启后的思想、他的作品和有关他的各种八卦和争议都有了一个了
解。顺带还了解了一波和萨特亲密的波伏娃，这是我没料到的(〃′o`)。
我最开始看这本书是因为看不下去《存在与虚...  
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